
 

Skolebestyrelsesmøde 10.10.2023 

Personalerummet afdeling Nord kl. 17.00 – 20.00 

Forældrerepræsentanter: Anders Thorborg Mørk, Christian Kallehauge Frank, Iben Estrup Ljungmann, 
Jens Klit Thomsen, Kristian Sjørslev, Nikolaj Visby Sandbæk, Brian Grønning Jensen, Louise Søgaard 
Ørum, Lisa Bang Rye Bonde 

Suppleanter: Lisbeth Cecilie Overby 
Medarbejderrepræsentanter: Marianne Møldrup, Marie Wendt, Morten Andersen, Kathrine Gåsland 
Skoleledelse: Jamie Stevenson, Jakob Fenneberg-Hansen, Lola Nielsen, Susanne Bryld 
Elevrepræsentanter: Sam 9Y, Momin 9X, Mynte 8A 

(Afbud til mødet er gennemstreget) 

Referat 

1.  Godkendelse af dagsorden 
17.00 – 17.05 TB 

 

Godkendt. 

2.  Godkendelse af referat 

17.05 – 17.10 TB  

Bilag: Referat fra ordinært møde 4. september og ekstramøde 26. 

september. Elevrådet referat 31. august. 
 
Mindre rettelse til sidste referat. 
Godkendt. 
 

3.  Proces GH og investeringer 
Nivå Skole 
17.10 – 18.00 TO/TD 
 

Mette Runge Madsen, programchef for fremtidens folkeskoler var 
inviteret til møde. Hun fortalte om:  
 

• Proces for nyt udbud skolebyggeri – skolen forventes klar 2027 
• Indvielse af pilotprojekt – inretning af 2. og 7. klasse 
• Proces og rammer for disponering af de 3 – 4 mio. kr. 

 

Der er bevilget 3 – 4 mio. kr. ekstra til skolen og SFO i fra 2024 i 
venteperioden frem til indflytning i bymidten. Der er koblet en rådgiver 
på processen. Ledelsen og administrationen vil undersøge priser, mulige 

løsninger og indhente tilbud i den kommende tid fx hvor kan pavilloner 
placeres, og hvornår kan de være på plads? 
 
Ønskelisten til byrådet fra sommer 2023 er udgangspunkt for 

prioritering af midlerne. Ledelsen og administration vil undersøge 
følgende områder foreløbigt: 
 

• Pavilloner – fx mere plads til lærerarbejdspladser for at skabe 
ekstra klasselokaler i bygningen. 

• Toiletter – forbedring af toiletforhold, rengøring, evt. etablering 

af ekstra toiletter. 
• Mudder – bekæmpelse af mudder og vand på legepladsen, samt 

løsninger ved indgangspartiet måtter, garderobe, skofri mv. 
 
Bestyrelsen er enig i prioriteringen.  
 

4.  Elevrådet 
18.00 – 18.30 TO/TD 

Elevrådet har holdt møde torsdag 5. oktober. De har bl.a. drøftet 
udkast til mobilpolitik. Elevrepræsentanterne fortæller om drøftelserne 

og bestyrelsen stillede spørgsmål. 
 
Elevrådsrepræsentanterne er overvejende enige i udkastet til 
mobilpolitik. Mange elever fra udskolingen vil gerne have telefonerne i 
frikvarterne (men ikke alle synes, det er vigtigt). Det skal ikke forstyrre 

undervisningen. Kollektiv straf - det skal ikke gå ud over alle, hvis der 
er nogen, som tager billeder eller misbruger telefonen.  
 



 

Pointer om frihed under ansvar. Det er vigtigt at tale om alle digitale 
platforme og ikke blot mobiltelefoner. Nogle sidder og ser serier på 

computer i pausen – er det bedre? 

 
Elevrådet skal tage stilling til hvordan de 15.000 kr. fra forårsfesten 
skal bruges. 
 
Bilag: Referat 31. august og 5. oktober. 
 

 PAUSE  

5.  Orientering fra ledelsen 
18.30 -19.00 TO 

Orientering fra ledelsen: 
 

• Skole- og SFO ledelse været på besøg i børnehaverne 
• Kort status 6. årgang proces. 

• Personalenyt 
Nye lærere Michael Rasmussen og Richo Jensen. 

• Elevtal og økonomi 
• Henvendelser fra forældre (fast punkt) 

• Orientering Trivselshandleplan 2023 
• Orientering fra SFO1 og SFO2 

 

6. 5
. 
Opsamling seminar 
19.00 – 19.45 TD 
 

Drøftelse og indledende prioritering af fokuspunkter for bestyrelsens 
arbejde. Se materiale fra seminar – drømmer og udviklingspunkter. 
 
Hvad kan der arbejdes med? 
Hvordan kan bestyrelsen arbejde med punktet? 
Princip, drøftelse, inddrage interessenter, redegørelse mv. 

Hvem skal arbejde videre? (jf. roller og ansvar) 
 
Hvad ville få en udskoling til at skille sig ud? Hvad gør en udskoling en 
mere attraktiv? Inddrage eleverne.  
 
Ledelsen kigger på materialet fra seminaret og gør det mere tydeligt og 

visuelt, hvordan drømme og praktik kan hænge sammen i indeværende 
skoleår.  

 
Alle i SKB nærlæser sammenskrivningen.  
Punkt på næste dagsorden. (1 time) 
 

7. 7
. 
Meddelelser 
19.45 – 19.55 TO 
 

 

8. Evt. og punkter til kommende 
møder. 

19.55 20.00 TO 
 

Kontaktforældremøde – dagsorden: Præsentation af skolehjem princip 
og proces om mobilpolitik. Skoleleder og formand sender dagsorden ud. 

Spørge Iben om at gentage proces fra sidste år (Louise vil gerne være 
med til at facilitere) om aftenen.  
 
Punkter til kommende møder 
• Princip for klassedannelse + læring fra 6. klasses proces 
• Fravær (aktivt fremmøde) orientering + elevtrivsel. 
• Evaluering af tolærer og co-teaching, forklaring af rammer og 

prioritering af ressourcer i denne ordning. Budget og planlægning 

2023. 
 

 


